



Titel: Dr.

Name: Takeshi Nakazawa

Position\Institut\Universität\Ort und Land

Dozent an der School of Letters, Arts and Sciences, Waseda University Tokio; Japan

Kurzvorstellung und wirtschaftsethischer Bezug

Takeshi Nakazawa ist Dozent für Philosophie an der Waseda University (Tokyo), der Meikai University (Saitama) sowie der Nagano University (Nagano). Als Mitglied der von der Japanischen Regierung geförderten Forschergruppe an der Nanzan University (Nagoya) widmet er sich der Klärung des Konzeptes der Menschenwürde. Hauptschwerpunkte seiner Karriere liegen im Bereich der Angewandten Ethik (Arbeitsethik, Wirtschaftsethik, Bioethik). Dabei forscht er unter anderem zur Korruption in Japan.

Englisch:

Takeshi Nakazawa is lecturer of philosophy at the Waseda University (Tokyo), the Meikai University (Saitama) and the Nagano University (Nagano). As a member of a research group that is subsidized by the Japanese government at the Nanzan University (Nagoya), he helps clarify the concept of human dignity. He work is focused on the field of applied ethics (work ethics, business ethics, biomedical ethics).